
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2016–2017 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2017Z05680 

Vragen van de leden Van der Lee en Voortman (beiden GroenLinks) aan de 
Ministers van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en van Economische 
Zaken over het bericht «Energielabel is waardeloos» (ingezonden 28 april 
2017). 

Vraag 1
Heeft u kennis kunnen nemen van het artikel «Energielabel is waardeloos»?1 

Vraag 2
Deelt u de kritiek van FedEC, de federatie van energieconsultants, op de opzet 
van het energielabel? Zo ja, wat gaat u doen om het energielabel te 
versterken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
In het verleden heeft de Europese Commissie Nederland ingebreke gesteld 
voor het niet volledig doorvoeren van de richtlijn voor het energielabel. Hoe 
verhoudt de kritiek van FedEC zich tot de eerdere ingebrekestelling door de 
Europese Commissie? 

Vraag 4
Bent u bereid met FedEC en andere relevante stakeholders in gesprek te gaan 
over het versterken van het energielabel? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het zowel met het oog op klimaat als met het oog op 
de werkgelegenheid kansrijk is om werk te maken van energiebesparing in de 
gebouwde omgeving? Zo ja, wat gaat u doen om energiebesparing in de 
gebouwde omgeving te versnellen?

1 https://www.bnr.nl/nieuws/duurzaamheid/10321724/energielabel-is-waardeloos
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